

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Senator, the Honourable Paul Martin, Leader of the Government in the Senate, will represent the Government of Canada at the official opening of Beane Field Airport in St. Lucia, Saturday, May 1.

The extension, improvement and resurfacing of Beane Field Airport was made possible through a Canadian International Development Agency grant of \$2,500,000. The prime contractor on the project was the Sherbrooke firm of Seroc Inc. The new airport is to play an integral part in plans for development of new tourist facilities in the Vieux Fort area of St. Lucia.

Also attending the opening ceremonies will be Mr. George Kidd, Vice-President, C.I.D.A. and Mr. J. Whittleton, Caribbean Division, Department of External Affairs.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui que le leader du gouvernement au Sénat, l'honorable sénateur Paul Martin, représentera le samedi 1^{er} mai le gouvernement canadien à l'ouverture officielle de l'aéroport de Beane Field, à Sainte-Lucie.

L'agrandissement, l'amélioration et la réfection des pistes de l'aéroport de Beane Field ont été rendus possible grâce à l'octroi d'une subvention de \$2,500,000 de la part de l'Agence canadienne de développement international (ACDI). L'entrepreneur principal auquel le projet avait été confié est la société Seroc Inc., de Sherbrooke. Le nouvel aéroport est appelé à faire partie intégrante d'un plan de mise en valeur des nouvelles installations touristiques de la région du Vieux Fort, à Sainte-Lucie.

Le vice-président de l'ACDI, M. George Kidd, ainsi que M. J. Whittleton, de la Direction des Affaires des Caraïbes du Ministère des Affaires extérieures, assisteront également aux cérémonies d'ouverture.